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Plats och tid First Camp Ansia den 3/6 kl 17:00 – 19:00 

Beslutande Ledamöter 

Gustaf Axelsson, näringslivschef ordförande 
Roland Sjögren (KD) 
Anna Ackemo (M) 
Ann-Charlotte Liljeström (S) 
Christer Normark, kommundirektör 
Lars Ohlsson (S) 
David Cassini Bäckström, Företagarna 
Annica Eklundh Hedestig, Företagarna 
Liza Franz, Företagarna 
Ola Hedestig, Företagarna 
Åsa Andersson, Västerbottens Handelskammare 
 
 

Övriga närvarande  

Justerare  

Justeringens plats och tid Näringslivskontoret 
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer  94-100 
 Marie Öhlund  

 Ordförande 

  

 Gustaf Axelsson  

 Justerare 

 
 

 

 Liza Franz   
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§ 94  

 
Val av justerare  

 

Beslut 

Näringslivsrådet utser Liza Franz till justerare. 
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§ 95 

Välkomnande av ny ledamot. 
 
Ärendebeskrivning 
Anders Hjalmarsson, Västerbottens Handelskammare har avslutat sin tjänst 

som VD och därmed också lämnat Näringslivsrådet. Ny VD och ledamot är 

Åsa Andersson. 

 

Beslut 

Näringslivsrådet välkomnar Åsa Andersson som ny ledamot. 
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§ 96 

 

Genomgång av föregående protokoll 

 

Beslut 

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna.  
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§ 97 

Vad säger företagen i Lycksele kommun? Utmaningar eller 
möjligheter som kan lyftas i Näringslivsrådet.  
Varje ledamot ger en kort information. 

Ärendebeskrivning 

Försäljningen av Gamla Handelsbankenhuset på torget är parkerad i 

dagsläget. 

Ungdomar i högstadieålder som tillfrågats om centrum vill ha upplevelser, 

tex Boda Borg. 

Det byggs på några håll i näringslivet och insatser har påbörjats inför Coops 

nybyggnation. En skylt som förklarar vad som pågår där skulle behövas. 

Läget i centrum oroar. Kan fastighetsägarna upplåta sina tomma skyltfönster 

till andra butiker eller projekt? 

Det är svårt att hitta chaufförer inom transportsektorn.  

Kommundirektörens samverkansteam med företagare ska utökas, det är få 

kvinnor i gruppen. 

Hur befäster vi den position vi nått i Svenskt Näringslivs 

företagsklimatundersökning? Vi måste arbeta tillsammans och fortsätta 

samverka. 

Ekonomitvåor på Tannbergsskolan har presenterat sitt specialarbete om 

Lycksele där de lyfter företagsklimatet som en framgångsfaktor. 

Det pågår ett bra arbete i gruppen med handel och fastighetsägare. 

Loppis på torget arrangeras av handeln, lördagar hela sommaren. 

Det har inkommit 1071 svar på enkäten om centrum och 623 fritextsvar. 

Analys av enkäten pågår. 

Industriprogrammets programråd anordnade en branschdag där de bjöd in 

alla 8:e klassare. Företagen Texor, LISAB, LPP och JM Indutech 

arrangerade företagsbesök för eleverna. 

Ung Företagsamhet genomförde en After work på Hotellet Lappland.  

Utökat ROT avdrag innebär förhoppningsvis mer arbete för 

hantverksföretag, kanske det också innebär fler arbetstillfällen.  
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Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen  
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§ 98  

 

Tema Etablering 
- Varje aktör förbereder inspel med koppling till dagens tema. 

 

Ärendebeskrivning 

Näringslivschefen presenterar styrdokument och etableringsrutin antagit 

2020 för mark- och etableringsgruppen. I vissa fall, när så krävs, kan 

funktioner adjungeras in i gruppen. När ärenden är färdiga för beslut kan de 

också lyftas i Näringslivsrådet om det stämmer tidsmässigt. 

9 industritomter har iordningställts vid Asptjärn, 2 stycken är kvar. Hur 

attraherar vi nya företag? Kan den befintliga fastighetsgruppen arbeta med 

etableringsstrategier? 

Det kommer upp förslag på att sätta samman arbetsgrupper med olika 

branschtillhörighet för att arbeta strategiskt med etableringsfrågor.  

Hur nyttjar vi våra energitillgångar? Region Västerbotten skickar ut 

förfrågningar, s k RFI:er till kommunen när det kommer in 

etableringsförfrågningar från nationellt och internationellt håll. Där vi kan 

svara upp med resurser och mark svarar vi.  

 

Beslut 

Näringslivsrådet ska arbeta med god dialog kring etableringar. 
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§ 99 

Aktuell information 

 

Västerbottens Handelskammare 

Planerar tillsammans med flera handelskamrar för Almedalen där 

infrastrukturseminarier ska genomföras.  

Långsiktighet gällande infrastruktur är centralt för handelskammarens arbete. 

Internt arbete pågår för att attrahera fler medlemmar och arbeta effektivt med 

påverkansarbete. 

 

Lycksele kommun 

Lycksele kommun har anmälts till Konkurrensverket av en fastighetsägare. 

Fastighetsägaren påstår att kommunen erbjuder hyror som är lägre än 

marknadsvärdet. Kommunen motsätter sig påståendet. 

Positivt för Handlarn i Örträsk när butikens fortlevnad har löst sig. 

Näringslivskontoret åker ut och besöker kommunens alla lanthandlare 

tillsammans med Region Västerbotten innan semestern.  

Budget för nästa år är antagen i Kommunstyrelsen.  

25/8 Frukostmöte hålls i Malå. Näringslivsrådet är inbjudna dit för att berätta 

om hur vi jobbar tillsammans för ett förbättrat näringslivsklimat. 

 

 

Företagarna/Lycksele Handel 

Arbetet med Guldkalaset är i gång och vi söker främst efter en exklusiv 

huvudpartner.  

Stipendieutdelning genomförs på Tannbergsskolans skolavslutning. 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen. 
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§ 100 

 

Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

 

Beslut 

Nästa sammanträde är den 26/8. 

 

 

 
 

 

 


